
1 

 

Protokół nr 22/20 
z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 08 lipca  2020  roku 
 

Na ogólną liczbę 17 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 15, zgodnie 
z załączoną listą obecności  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie nr 137/20 z 29.05.2020 r. nr 161/20 z 16.06.2020 r.). 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia WPF na lata 2020 – 2034 /druk nr 

457, 457A/, 

b) zmieniającej uchwałę Nr 205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Łomża na rok 2020  /druk nr 456, 456/1, 456/2, 

456A z autopoprawkami/  

4. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Mariusz Tarka - Przewodniczący 

Komisji. Członkowie Komisji uwag nie zgłosili i Komisja realizowała porządek jak 

wyżej. 
 

Ad. 1 
Przewodniczący  poprosiła o uwagi do protokołu nr 19/20 z posiedzenia Komisji 

Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili,  protokół z poprzedniego posiedzenia członkowie 

komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do 

zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Proponowane zmiany, zawarte w drukach 456, 456/1, 456/2, 456A, 457, 457A  

przybliżyła radnym Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta.  

Radny Ireneusz  Waldemar Cieślik poprosił o wyjaśnienie kwestii w Dz. 921 – 

Biblioteki – zniesienie planowanych wpływów z tyt. nieterminowego zarejestrowania 

pojazdu. Prosi o wyjaśnienie, czego to dotyczy. 
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Skarbnik Miasta odpowiadając wyjaśniła, że jest to tylko przesunięcie między 

paragrafami, wstępnie było to ujęte w błędnym paragrafie. Dodała, że zmienia się 

rozporządzenie w sprawie klasyfikacji budżetowej i ciągle muszą za tymi zmianami 

podążać i między innymi po analizie okazało się, że błędnie zakwalifikowano. 

Wyjaśniła, że nie ma to nic wspólnego z biblioteką, chyba, że tylko tyle, iż zmniejszają 

wpływy jako dotacje od Starostwa Powiatowego, ponieważ wstępnie planowali 

przekazać   miastu  46 tys. zł, ostatecznie zdecydowali, że przekażą 27 tys. zł, a więc 

o 19 tys. zł zmniejszają. Podkreśliła, że Dz. 921, o którym mówi radny nie dotyczy 

bibliotek, ale tego, o czym mówi.  

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 7 

głosami za, przy braku przeciwnych i 8  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2020 – 2034. 

Następnie Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku przeciwnych 

i  8 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łomża 

na rok 2020. 

Głos radnego Tadeusza Kowalewskiego przekazany został drogą mailową. 
 
Ad. 4  
 

W  sprawach różnych Prezydent Andrzej Garlicki poruszył kwestie związane z 

zakupem dla radnych  sprzętu umożliwiającego prowadzenie zdalnych obrad.  

W wyniku głosowania większością głosów, radni opowiedzieli się za zakupem 

nowych laptopów.  

Prezydent Andrzej Garlicki zapewnił członków Komisji, że w czasie przerwy 

wakacyjnej zakup zostanie dokonany i radni zostaną przeszkoleni, aby  obrady można 

było, w razie zagrożenia,   przeprowadzić zdalnie. 

 Radny Wojciech Michalak poprosił Skarbnik Miasta o poinformowanie, czy 

posiada wiedzę, jaka jest różnica w zasilaniu z budżetu państwa maj do maja. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że 2.300 tys. zł, tj. ok 38%. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                                                                                Przewodniczący 
  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              

                 Mariusz Tarka 
Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 08 lipca 2020 r. 

 
w sprawie zmian w WPF na lata 2020 - 2034 /druk nr 457, 457A/ 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały w  

sprawie zmian w WPF na lata 2020 - 2034 /druk nr 457, 457A /  analizowała na 

posiedzeniu w dniu 08 lipca 2020 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w 

wyniku głosowania  7 głosami za, przy braku przeciwnych i 8 wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2020 – 

2034. 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
                 Mariusz Tarka 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 26 maja 2020 r. 

 
 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 /druk nr 456, 456/1, 456/2, 420A/ 
 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta dotyczący uchwały w  
sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 /druk nr 456, 456/1, 456/2, 420A/ 
analizowała na posiedzeniu w dniu 08 lipca 2020 r. i po wnikliwej analizie materiałów 
oraz dyskusji, w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku przeciwnych i  8 
wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały z autopoprawką 
zmieniającej uchwałę Nr 205/XVIII/19 z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta Łomża na rok 2020 .  
 

 
                                                                                 Przewodniczący 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
                   Mariusz Tarka 
                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


